
Styrkeløftregion Øst 
 

REFERAT FRA STYREMØTE 2009-03 

 
Dato  : 28. mai 2009  
Sted  : Osloidrettens Hus, Ekebergveien 10, Oslo 
Til stede : Hans Martin Arnesen, Bjørn Andreas Holmsen, Vidar Tangen,  

  Per-Ole Røed, Renate Loraas, Egil Kroknes, Valeria Haugseth, 
  Leif Sydengen og Steinar Wahl.      

 

Styrereferat nr. 2009-02 er godkjent via e-post. 
  

AVSLUTTEDE SAKER 
 
04/09 REGIONSTING 2009 
05/09 UTVIDELSE AV STYRET 
09/09 KONSTITUERING AV STYRET 
 

VEDTATT PÅ E-POST SIDEN FORRIGE STYREMØTE 
 
11/09 NASJONALT U/J-STEVNE – DELTAKERSTØTTE 
12/09 INNSPILL TIL SAMLING I BRUMUNDDAL 
 
VIDEREFØRTE SAKER 
 
01/09 ØKONOMI 
Vidar Tangen orienterte om økonomien som er solid. Regionen har pr 28. mai ca.  
kr 560 000,- på konto. 
Pris på Office-pakke til regionens to PC’er undersøkes av Vidar Tangen.  
Tilskudd fra OIK er mottatt. 
Rapport til regnskapsregister er sendt, men tilbakemelding er ennå ikke mottatt. 
Rapport til Lotteritilsynet er sendt. 
Vedtak: Det bevilges kr 500,- i reisestøtte til regionens deltakere på NM åpen 2009. 
Søknad om støtte fra Halden SI er mottatt, og behandles på styremøtet i oktober. 
Ny rekrutteringskampanje starter høsten 2009: 
Det blir vervepremie på kr 1 000,- pr ungdom under 19 år, kr 500,- pr ungdom under 24 år og 
kr 500,- for damer over 23 år. Vervepremien utbetales mot kopi av kvittering for innbetalt 
medlemsavgift til klubben eller lisens. Støtte til direkte reklame etter samme modul som i fjor. 
Tiltaket ”Ta med en venn” vil bli igangsatt som tidligere. 
Vedtak: Kostgodtgjørelse til tillitsvalgte ubetales. 
 
Ansvarlig :Vidar Tangen. 
Status  :Videreføres. 
 
02/09 AKTIVITETER 
Aktivitetsplan er oppdatert pr 28. mai 2009. 
Oslo Idrettskrets og Akershus Idrettskrets holder ting samme dag. Regionen prioriterer å 
møte på Oslo Idrettskrets ting. 
Innbydelse til Østfold Idrettskrets ting er ikke ankommet. 
Klubbesøk: 
Thomas Puzicha har besøkt 2 klubber, Askim SK og Lenja AK 
Egil Kroknes og Thomas Puzicha besøker Askim SK igjen 01. juni. 
 



Regionskamp: 
Regionskamp mot Västra Svealand blir arrangert i Ørebro, 05. september. Laguttak foretas 
etter NM i Molde. Deltagere: 2 ungdommer, 2 juniorer, 2 seniorer, 2 damer og 2 
benkpressere. Regionen sender også 2 dommere og 4 lagledere. Transport med privatbiler. 
Det settes av midler til kjøregodtgjørelse. Overnatting fra fredag til søndag. Stevnedag er 
lørdag. Egil Kroknes utarbeider forslag om forslag til representasjonsgave. Informasjon om 
regionskamp i Ørebro legges ut på regionens hjemmeside. Egil Kroknes vil tilrettelegge 
returmøte i Halden i 2010.  
Regionsdrakter: 
Egil Kroknes prøver å få til et samarbeide med Stian Sundvoll om regionsdrakter. Nytt møte 
berammes til NM i Molde. Dette er siste frist før det jobbes med nye samarbeidspartnere. 
Regionstrenere: 
Det arbeides med å finne nok en regionstrener. Renate Loraas kontakter en kandidat som 
igjen kontakter Egil Kroknes. 
Nasjonalt Ungdoms- og Juniorstevne: 
Egil Kroknes undersøker om NSF dekker oppholdet for regionstrener Thomas Puzicha under 
Nasjonalt Ungdom og Juniorstevne på Brumunddal lørdag 20. juni. Regionen dekker 
utgiftene til Egil Kroknes. 
Regionsledersamling: 
Hans Martin Arnesen og Egil Kroknes deltar på regionsledersamling 21. juni i Brumunddal. 
Klubblederkonferanse: 
Program for klubblederkonferanse 29-30. august er utarbeidet. Hans Martin Arnesen sender 
ut innbydelse medio juni. Hedmark og Oppland Styrkeløftregion inviteres. 
Ungdomssamling: 
Renate Loraas jobber med planlegging av ungdomssamling på Toppidrettssenteret i 
september. Hedmark og Oppland Styrkeløftregion inviteres. 
Jentesamling: 
Renate Loraas informerte om en kommende jentesamling i oktober. Holdes i Halden.  
Innbydelse sendes ut i august. 
Strategiprosessen til NSF - regionens innspill: 

 Toppidrett bør være førsteprioritet i virksomheten til NSF. 

 Målet bør være minst 2 medaljer i både EM og VM styrkeløft for junior og åpen 
klasse. 

 NSF bør ha med minst 6 kvinnelige og 6 mannlige løftere i EM og VM i styrkeløft. 

 NSF bør arrangere EM eller VM (junior eller åpen klasse) i styrkeløft så ofte som 
mulig. 

VM Junior 2012: 
Regionsstyret er positiv innstilt til at dette blir arrangert i vår region. NSF har VM-midler som 
venter på å bli benyttet. I tilfelle dette blir aktuelt må hele regionen må stille opp. 
Stevneavvikling tar 5-6 dager - halleie 7 dager. Finnes det en klubb som kan stå som  
arrangør, må overnattingsmuligheter og et eventuelt kommunalt bidrag til hall og bankett 
undersøkes. 
Forbundstinget: 
Regionen vil foreslå en justering av NM-kravene for veteran +60.   
I tillegg vil regionen anmode styret i NSF om å sende ut valgkomiteens forslag sammen med 
årsberetningen.  
 
Ansvarlig : Hans Martin Arnesen. 
Status  : Videreføres. 
 
06/09 POLITIATTEST 
Thomas Puzicha må fremvise sin politiattest til Hans Martin Arnesen. 
 
Ansvarlig : Hans Martin Arnesen. 
Status  : Videreføres. 



10/09 STEVNEKORPS  
Målet er å utvikle et stevnekorps som innbefatter erfarne og gode skivepåsettere. Det er 
ønskelig med 3 gode plattingsjefer som kurses og for eksempel får tur til WEC i Sandnes. 
Steinar Wahl forsøker å bygge opp et nettverk og informerer om dette på neste møte. 
 
Ansvarlig :Steinar Wahl. 
Status  :Videreføres 
 

NESTE MØTE 
Neste møte legges til Osloidrettens Hus, torsdag 20. august 2009, kl. 18.00.. 
Møterom bestilles. 
 
Ansvarlig : Hans Martin Arnesen 
Status  : Videreføres 
 
Møtet ble avsluttet kl. 21.20 
 
 
Oslo, 28. mai 2009 
 
 
Per-Ole Røed 
Referent 
 

 


